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Verslag vergadering van 14/01/2011 

Aanwezig: Marian, Greet, Christel, Ruth, Ronny, Joris, Els, juf Carolien, juf Joke, Heidi, Amy, Danielle, 
Bea C, Linda, Bea P, Mevr. Chris 
Verontschuldigd : Gwenda, Evy, Nele 
 
 

1/ Evaluatie Kerstmarkt 
Een dikke merci aan het kerstmarkt-team. Alles verliep erg vlot. 
De kerstmarkt was dit jaar zeker weer een succes en dit zal deels toe te wijden zijn aan de ‘nieuwe 
locatie’. Mensen waren tevreden dat een deel van de kerstmarkt zich binnen afspeelde. De verkoop 
verliep erg goed en dus ook de opbrengst. De voorlopige opbrengst zou zich ergens in de buurt van 
de €400 situeren. 
Er werden voor volgend jaar een aantal opmerkingen genoteerd in de map. Samengevat: 
- er werd een ‘electroplan’ uitgetekend. Zodat we volgend jaar zoveel mogelijk vermijden dat de 
elektriciteit uitvalt. 
- het tijdsschema om alles klaar te zetten was eerder krap. Volgend jaar zeker ook zo vroeg starten en  
het buitenstalletje de dag vooraf al klaarzetten. 
- De helpers na 1 uur al van post wisselen is vaak nogal snel om ingewerkt te geraken. Voor de 
mensen die tijden de kerstmarkt buiten staan is dit dan misschien wel weer beter. 
- bij de kleurtafels voor de kinderen zou beter iets meer licht voorzien worden. Goed is om de 
verlichting nog eens na te kijken tegen volgend jaar en indien nodig bij aan te kopen. 
- het gebruik van de drankkaarten moet tijdens een voorafgaande vergadering best even uitgelegd 
worden aan de helpers. Hierover was nu niet altijd duidelijkheid. 
- De school vraagt om een andere plaats te voorzien voor de verkoop van de bloemstukjes. Deze 
zouden beter verkopen indien ze bij in de speelzaal zouden staan. De bedenkingen daarbij zijn dat we 
dan in de speelzaal meer licht moeten voorzien en dit is minder gezellig. Verder wordt de vraag 
gesteld of er misschien gewoon te weinig nood is aan bloemstukjes. Eén en ander kan best nog eens 
geëvalueerd worden. 
 
 

2/ Kienen 
Voor het kienen zijn ondertussen de nodige voorbereidingen getroffen. Els en Gwenda maken deze 
week de brieven voor de kinderen klaar. Verder wordt er een werklijst en een lijst voor het ophangen 
van de affiches rond gegeven.  
Bij deze willen we OPROEPEN dat iedereen die affiches meenam deze ook tijdig ophangt!!! 
Bea P. zal nog informeren bij Het Loo naar het gebruik van de geluidsinstallatie en micro’s. 
Amy zorgt voor het bestellen van de broodjes. Hiervoor voorzien we ook dit jaar servetten in 2 
verschillende kleuren zodat kaas en hesp gemakkelijk herkend kan worden. 
Er wordt beslist om ook wijn te voorzien op het kienen omdat hier, gezien het avonduur, geregeld 
vraag naar is. 
Verder wordt de prijs van de consumpties herzien. Sinds de aafknokenfuif weten we dat de aankoop 
van de drank serieus in prijs gestegen is. Willen we dus onze winst op de activiteiten in evenwicht 
houden, dan moeten we onze prijzen verhogen. De school werkte op de smuldag met prijzen van 
€0,80 per bonnetje en dit lijkt ons een redelijke prijs. Frisdrank, snoep, pils en koffie wordt dan 
verkocht aan 2b/consumptie. Zwaardere bieren en wijn is 3b/consumptie. 
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3/ Carnaval 
Op vrijdag 4 maart gaat de carnavalstoet (bij mooi weer) weer rond in Hulst. Vorig jaar werd gezegd 
dat er te weinig ambiance was tijdens de stoet. 
Het OC stelt dan ook voor om voor een auto met muziek te zorgen die de stoet voor rijdt. Bea P. wil 
dit doen. 
Ruth vraagt op het werk naar een megafoon om op het dak van de auto te plaatsen. Ze kan 
eventueel ook zorgen voor grote ballonnen om de auto te versieren. Die dragen dan wel het logo van 
ACV. 
Mocht de school nog andere ideeën hebben dan hoorden wij het graag. De volgende vergadering is 
de avond voor de stoet en daar kan eventueel nog wat afgesproken worden. 
 
 

4/ Info vanuit de school 
 Mevr. Chris wenst iedereen van het OC een gelukkig Nieuwjaar en hoopt op een verder vlotte 

samenwerking. 
 Ook bedankt voor de sponsoring van de bus voor het langlaufen van 5 en 6. Het werd een erg 

geslaagde dag. 
 Er zijn heel wat medische onderzoeken gepland deze maand. Enkele klassen moeten daarvoor 

naar Beringen, voor andere komt het CLB op school langs. 
 Op 18/01 is er een voordracht i.v.m. de Damiaanactie voor 5 en 6 
 Op 21/01 is er een infomoment verkeersveilige schoolomgeving voor 5 en 6 
 24/01 heeft het 3e leerjaar de voorstelling ‘Kwak’ door theatergezelschap Froefroe en gaat het 5e 

lj. naar de Danone Foot Experience in Beverlo 
 Op 25/01 is het rollebollen voor de 2e en de 3e kleuterklas 
 28/01 komt de oudergroep zorg+ weer samen om verder te werken aan de verteltassen 
 Op 4 maart is het carnavalstoet, waarna de kinderen naar de kermis mogen. Een ritje op de 

paardenmolen en een zakje snoep worden gratis aangeboden. In ruil daarvoor moeten de school 
tijden de meikermis wel betalend langskomen met de kinderen. Het OC stel voor om dit goed te 
communiceren naar ouders, zodat zei ook beseffen dat gratis nooit volledig gratis is. 

 Het leerlingenaantal op 1 januari is 173 in de kleuterschool en 191 in de lagere school. De 
instapklas kent een erg grote aangroei en juf Jessy zal dan ook bijspringen in de klas van juf 
Carolien. 

 ju. Joke heeft voorbeelden van de schoolkalender van de school van haar kinderen. We bekijken 
deze even om er enkele leuke ideeën aan over te houden. 

 juf. Karoline ging naar de gemeentelijke vergadering i.v.m. het culturele evenement Supervlieg. De 
vraag werd gesteld of het OC hier ook iets aan wil bijdragen. We noteerden voorlopig geen 
reacties. 

 
 

5/ Rondvraag 
 Amy vraagt aan mevr. Chris of het mogelijk is van de verschillende werkgroepjes van de school 

door te geven. Zo weet het OC beter welke leerkracht ze bij welke activiteiten het best 
aanspreken. 

 Bea P. vertelt dat ze contact had met Bob Geyskens van de VZW Hulst Leeft. Er werd immers de 
vraag gesteld om tijdens de meikermis voor een OC-café te zorgen op het Eikelplein. De mensen 
van Hulst Leeft zien dit echter niet goed zitten. Ze vrezen voor concurrentie voor hun eigen 
activiteiten aan de Griffel. We zullen de kermismensen naar de VZW verwijzen mochten ze 
hierover nog vragen hebben. 

 Amy laat weten dat ze een nieuw emailadres en gsm nummer heeft: 
amyvandepoel@hotmail.com 
0496/51.46.79 

 Danielle vestigt even de aandacht op de datum van de boekenbeurs, nl. 6/5. Dat is een vrijdag en 
dan zijn er ook overdag mensen nodig om te helpen, dus als je die dag enigszins kan en wil 
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vrijhouden : graag. Eén van de ideeën is die dag bij de kleuters zelf te gaan voorlezen (activiteiten 
door externen voor alle kinderen van de school is financieel niet haalbaar). Ze laat een blaadje 
circuleren om geïnteresseerden te ronselen voor een werkgroep boekenbeurs. 

 Greet deelt mee dat fietshelmen zijn gearriveerd in het 1e leerjaar. Bedankt daarvoor !           
 Ruth is op 16/12 met Cas naar de instapdag bij juf Carolien geweest en laat weten dat dit erg fijn 

was. Ze complimenteert juf Carolien met de fijne ontvangst en de goede organisatie in de klas 
(boekentassen jongens/meisjes in afzonderlijke dozen, fruit en koeken dadelijk in mandjes, ...). 
Mevrouw Chris beaamt dit. Juf Carolien bloost.  

  Mevr. Chris vraagt de hulp van het oudercomité voor de tap op het schoolfeest op 29/5. Marian 
noteert dat ze de tap zal bestellen (want drukke periode).  

 De volgende vergadering zal plaatsvinden om DONDERDAG 3/03!!! 
 
 

Noteer alvast volgende data! 

vrijdag 11/02/2011 kienen @ De Griffel 

donderdag 03/03/2011 20h00 algemene vergadering + evaluatie kienen  

woensdag 06/04/2011 20h00  algemene vergadering boekenbeurs 

vrijdag 06/05/2011  Boekenbeurs @ school 

donderdag 26/05/2011 20h00  algemene vergadering schoolfeest 

zondag 29/05/2011 schoolfeest @ school 

zaterdag 25/06/2011 afsluiting werkjaar 


